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� İletişim Fakülteleri Dekanları Toplan-
tısı Anadolu Üniversitesinde yapıldı. Top-
lantıya 42 dekan katıldı. 3. SAYFADA

İletişim
dekanları
buluştu

Öğrenci Görüşü
� İnsan ömrü 40 yıl olsa nasıl
yaşardınız? 8. SAYFADA

Kampüslerimize
bahar geldi

“Spor
endüstrisi 500
milyar doları

aşıyor”

En iyi hakem
ödülü aldı

� İletişim Bilimleri Fakülte-
si’nin konuğu olan Saadet-
tin Saran spor pazarlaması

üzerine konuştu.
4. SAYFADA

� Anadolu Üniversitesi Park ve Bahçeler
Müdürlüğü baharın gelmesiyle kampüsleri
adeta çiçek bahçesine çevirdi. 7. SAYFADA

Tümsev SAYAR

� Anadolu Üniversitesi Rektörlüğünün ev sa-
hipliğinde düzenlenen, Üniversitelerarası Kurul
Toplantısı (ÜAK), 30 Nisan günü, Atatürk Kültür
ve Sanat Merkezi'nde yapıldı.

203'üncüsü gerçekleştirilen toplantının baş-
kanlığını Kurul Başkanı Prof. Dr. Ümran S. İnan
ve Genel Sekreter Prof. Dr. Muhittin Ataman
yaptı. Toplantıya Türkiye'deki üniversitelerin
rektör, yönetici ve temsilcilerinden oluşan 185
kişi katıldı.

Saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın okunma-
sıyla başlayan toplantı, üniversitelerarası gün-
dem maddelerinin değerlendirilmesiyle devam
etti. Bir önceki kurulda ele alınan maddelerin
onaylanmasının ardından, toplantıda Yüksek
Öğretim Kurulu (YÖK) üye seçimi, YÖK Yürütme
Kurulu Üyesi Prof. Dr. Mehmet Şişman’ın teşek-
kür konuşması, Öğrenci Seçme ve Yerleştirme
Merkezi (ÖSYM) Başkanı Prof. Dr. Ali Demir’in su-
numu, konsey ve komisyon raporlarının ince-
lenmesi, doktora, sanatta yeterlik, doçentlik ve

profesörlük denkliği konusunda yönetmelik ça-
lışması yapılarak YÖK’e öneri niteliğinde sunul-
ması ve Gediz Üniversitesi Rektör Yardımcısı
Prof. Dr. Mustafa Güneş’in taleplerinin belirtil-
mesi gibi konular ele alındı.

Üniversitelerarası Kurul Toplantısı, ek günde-
min ve temennilerin belirlenmesiyle sona erdi.

ÜAK NEDİR?

Üniversitelerarası Kurul Başkanlığı ilk kez 1946
yılında oluşturulmuştur. Daha sonra, 1973 yı-

lında yürürlüğe girendü-
zenlemeyle yükseköğretim planlaması içinde
üniversiteler arasında akademik yönden koordi-
nasyonu sağlamak, üniversitelerin öğretim üyesi
ihtiyacını karşılayacak tedbirler almak, üniversi-
telerin tümünü ilgilendiren kanun tasarılarını,
tüzük tasarılarını ve aynı nitelikteki yönetmelik-
leri hazırlamakla görevli biri kuruluş haline dö-
nüşmüştür. 1981 yılında yürürlüğe giren 2547
Sayılı Kanunun 11. Maddesi uyarınca ise üniver-
siteler üstü bir akademik organ haline gelmiştir.

Üniversitelerarası Kurul
Üniversitemizde toplandı

� Eskişehir İktisadi ve Ticari
İlimler Akademisinin Başkanlı-
ğını da yapan Anadolu Üniver-
sitesi İktisadi ve İdari Bilimler
Fakültesi emekli öğretim üyesi
Prof. Dr. Halil Dirimtekin 1
Mayıs günü aramızdan ayrıldı.
Prof. Dr. Dirimtekin 2 Mayıs’ta
Anadolu Üniversitesi Rektör-
lüğü önünde düzenlenen tö-
renle son yolculuğuna
uğurlandı. Törende yapılan
konuşmaların ardından “Hoca-
ların Hocası” olarak anılan
Prof. Dr. Halil Dirimtekim Ala-
eddin Keykubat Camii’nde kılı-
nan cenaze namazının
ardından Asri Mezarlık’ta top-
rağa verildi.

Anadolu Haber olarak, Prof.
Dr. Halil Dirimtekin’e Tanrı’dan
rahmet ailesine ve sevenlerine
baş sağlığı dileriz.

‘Hocaların
Hocası’nı
kaybettik

Fotoğraf: Tamer Olcay

Üniversitelerarası Kurul
Üniversitemizde toplandı

Prof. Dr.

Yusuf

Öztürk

Ülkemizdeki Üniversite Yöneticileri Üniversitelerarası Kurul Toplantısı İçin Eskişehir’e Geldi

2. SAYFADA
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Tümsev SAYAR

� Anadolu Üniversitesi 27 Nisan günü
Farabi Değişim ve Öğretim Üyesi Yetiş-
tirme Programı Bilgilendirme Toplantı-
sına ev sahipliği yaptı. Toplantıda
uzmanlar Farabi Değişim Programı ile
ÖğretimÜyesiYetiştirmeProgramı(ÖYP)

ve Yükseköğre-
tim Kurulu
(YÖK) des-
tek baş-
v u r u
s ü r e c i

hakkında
sunumlar

yapılarak
p r o g -

ramların işleyişine ilişkin bilgi verildi.
Rektör Prof. Dr. Davut Aydın toplantı-

nın açılışında yaptığı konuşmada, bir
öğrencininAnadoluÜniveritesindekiya-
şamını özetleyen yazısına yer verdi.

Prof. Dr. Aydın “Bu notlar, öğrenci gö-
züyle öğrenci merkezli öğrenci değişi-
mini, Farabi'yi, Erasmus'u tecrübe
edinmiş bir öğrencinin Eskişehir notla-
rıdır. Bunu size okumak istedim. Dileği-
miz bütün üniversitelerin bu gibi bir
ortam içerisinde öğrencilere hizmetleri
götürmesidir.” dedi.

YÖK Başkanvekili, Farabi Değişim
Prgramı Yürütücüsü ve Öğretim Üyesi
Yetiştirme Programı Üyesi Prof. Dr.
Şaban H. Çalış da yaptığı konuşmada
şunları söyledi: “Bu toplantı, aramızda
ortak bir dilin oluşturulması, ne söyledi-
ğimizi, ne söylemek istediğimizi, sizin
nasılanlamanızgerektiğiniyadasizden
bir talep gelirse nasıl davranacağımıza

ilişkintemelnoktaları içeriyor.BizYÖK
olarak meseleleri nasıl görüyoruz,

bunlar bizim tarafımızdan nasıl anlaşı-
lıyor, bizim hedeflerimiz, amaçlarımız
neler, öncelikle bunları anlatmış olaca-
ğız. Her iki programda da biz ideal şey-
leri düşünerek bu iki programı da
başlattık.

“Farabi Değişim Programı Hakkında
Bilgilendirme ve Rakamlarla Son
Durum” başlıklı sunumuylaYÖKFarabi
DeğişimProgramıSorumlusuAyşadGü-
lekli söz aldı. Gülekli, Farabi Programı
hakkında çeşitli bilgiler aktardı.

Anadolu Üniversitesi İç Denetim Bi-
rimiBaşkanıSediKavakiseFarabiProg-
ramının İç Denetimi ve Mali Süreci
başlıklı bir konuşma yaptı.

YÖK Mali Hizmetler Uzmanı Rabia
Sünbülde“FarabiDeğişimProgramının
Mali Süreci ve Yaşanılan Sorunlar” baş-
lıklı sunumunu gerçekleş-
tirdi.

Toplantının öğleden
sonraki oturumunun
ilk sunumu “ÖYP ve

YÖK Destek Başvuru Süreci, İşleyişi ve
Mevzuatı” başlığıyla YÖK-ÖYP Koordina-
törüUzmanAyşegülKutayGündoğanta-
rafından gerçekleştirildi.

İkinci oturumda ise YÖK Mali Hiz-
metler Uzmanı Rabia Sünbül “Yurt dışı
Destek Ödeme Süreci ve Yaşanan So-
runlar” konusunda
bilgi verdi.

YÖK-StratejiGe-
liştirme Daire Baş-
kanlığından Uğur
Önder ise “ÖYP
Mali Süreci ve Ya-
şanan Sorunlar”
başlıklı bir ko-
n u ş m a
yaptı.

H A B E R

Elif BAYDAR

� Kütahya’nın Simav ilçesinde yaşa-
yan ve 14 yaşında yakalandığı löse-
miyi 17 yaşında yenmeyi başaran
Berna Taşdelen’in hastalığı süresince
yaşadıklarını anlattığı “Gülümse” adlı
kitap için Bir Dilek Tut Derneği ve
Anadolu Üniversitesi Gönüllü Top-
lumsal Hizmetler Kulübü imza günü
düzenlendi. Öğrenci Merkezi Fuaye
Alanı’nda 24Nisan’dagerçekleştirilen
etkinliğe Rektör Yardımcısı Prof. Dr.
Meryem Akoğlan Kozak, Bir Dilek Tut
DerneğiBaşkanıPırılAdanalıveyazar
Sinan Yağmur da katıldı.

Kitabının basılmasını dileyen
Berna Taşdelen’in dileği, Gönüllü
Toplumsal Hizmetler Kulübü’nün
222 Park’ta düzenlediği karaoke par-
tiden elde edilen gelirle gerçekleşti-
rildi. Sadece kitabının basılmasını
dileyen Berna Taşdelen’in düzenle-
nen imza gününden haberi yoktu.
Taşdelen “Çok şaşkınım, bu kadarını
hiç beklemiyordum. En başından
beri herkes çok emek harcadı. Her-
kese geldikleri için çok teşekkür edi-
yorum. Umarın bu burada kalmaz
ve bu projelerin devamı gelir.” diye
konuştu.

Berna Taşdelen’in kitabı Bir Dilek
Tut Derneğinin hayata geçirdiği pro-
jelerden sadece biri. Fakat bu pro-
jede Anadolu Üniversitesi Gönüllü
Toplumsal Hizmetler Kulübünün de
büyük oranda katkısı var. Bir Dilek
Tut Derneği ve Gönüllü Toplumsal
Hizmetler Kulübünün iş birliği içeri-
sinde yürüttükleri bu projenin adı
“Hayalimi Paylaş”. Projenin sloganı
ise “Yaşama gün değil, güne yaşam
katmak”. Projenin amacı, 3-18 yaş
arası hayati tehlike taşıyan hastalık-
larla savaşan çocukların dileklerini
gerçekleştirmek.

İmza gününde katılımcılar ara-
sında olan yazar Sinan Yağmur şun-
ları söyledi: “İmza gününe katılmam
için beni aradıklarında buraya gel-
mek için bir an bile tereddüt etme-
dim. Çünkü marifet gelende değil
getirendeydi. Ben buraya ayakla-
rımla değil, yüreğimle geldim.”

Gönüllü Toplumsal Hizmetler Ku-
lübü Başkanı Nilcan Gündüz ise “Bu
çok anlamlı ve önemli günde fark ya-
ratan tüm gönüllü arkadaşlarıma te-
şekkür ediyorum. Gönüllülüğün
akılda başlayıp kalpte bittiğini bir
kez daha kanıtladık.” dedi.

Farabi toplantısına ev sahipliği yaptık Prof. Dr. Yusuf
Öztürk’e en iyi
hakem ödülü
Handan KAYGUSUZ

� Eczacılık Fakültesi Farmakoloji
Anabilim Dalı Başkanı Prof. Dr. Yusuf
Öztürk, Dünya’nın en büyük bilimsel
yayınevlerinden biri olan Elsevier ta-
rafından 2011 yılı “Elsevier Top Revie-
wer” (En İyi Hakem) ödülüne layık
görüldü. Ulusal ve uluslararası alanda
çeşitli ödüller kazanan Yusuf Öztürk,
bu ödülü üçüncü kez alıyor.

Prof. Dr.Öztürk aldığı ödülün ülke-
mizin bilimsel platformda prestijinin
ve kalitesinin artırılması açısından
önemli olduğunu belirterek “Elsevier
yayınevi Dünya’nın en büyük bilim-
sel yayınevlerinden birisidir. Yaptığım
hakemliği nitelik ve nicelik olarak üst
düzeyde bulup karar vermiş olmalı-
lar. Eleştirilerimi yapıcı ve yönlendi-
rici platformda yaptığım için bu
ödüle layık görüldüğümü düşünüyo-
rum. Bu hem ülkemiz hem de Üni-
versitemizin uluslararası alanda
temsil edilmesi açısından oldukça
önem taşıyor.” dedi.

500 Makale İnceledi

Hakemliğin, Dünya’nın farklı bölge-
lerinden yayınlanmak için dergilere
gelen kendi alanlarıyla ilgili yazıları,
bilimsel kriterlere ve uluslararası stan-
dartlara uygunluğu açısından değer-
lendirilmesi olduğunu söyleyen Prof.
Dr. Öztürk, bu kulvarda başarılı çalış-
malar yaptığını vurguladı. Öztürk ay-
rıca, ödülün birçok kriter gözetilerek
verildiğini, tutarlı ve titiz davranma-
nın yanı sıra yapıcı ve yönlendirici
eleştirilerin katkı sağladığını ifade etti.
Öztürk “1996 yılında Dünya’da SCI
Fen Bilimleri dergilerinin sıralanma-
sında ilk 25’e giren bilimsel bir der-
gide yazı yayımlayan ilk Türk
araştırmacı oldum ve bu sayede 1997
yılında 2 ödül birden kazandım. Bun-
lar bana verilen en büyük ödüllerdi.
Ödüllerin bir anlamda tuğla ve kire-
mitler gibi üst üste gelmesi, en son al-
dığım ödülün harcının temelinde var
olduğunu gösteriyor. Aldığım ödül öz-
verili, titiz çalışmamın yapıcı ve yön-
lendirici eleştiri yapmamın bir
yansımasıdır.” diye konuştu.

2007 yılından beri 500 civarında
uluslararası makaleyi incelediğini be-
lirten Öztürk, çeşitli dergilerde editör-
lük yaptığını, uluslararası yayın
komitelerinde ve yayın danışma ku-
rullarında görev aldığını kaydetti. Ha-
kemlik yaptığı dergilerden bazıları ise
şöyle: Pharmacological Research, Jo-
urnal of Ethnopharmacology.

30 yılı aşan akademik hayatı bo-
yunca kimseyle yarışmadığını, örnek
aldığı bilim insanları olduğunu ve yap-
tığı her işi daha iyi yapabilmek için ça-
lışmalar sürdürdüğünü söyleyen
Öztürk “Bilimsel gelişimin temeli önün-
deki örnekten daha iyi olabilmektir.
Ben önümdeki birkaç örnekten daha
iyi olduğumu düşünüyorum. Öğrenci-
lerimin de açtığım bu yolda ilerleme-
sini istiyorum.” şeklinde konuştu.

Berna’nın dileği gerçek oldu

Tümsev SAYAR

� İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi
(İİBF) ile Eskişehir İktisadi Ticari İlimler
Akademisi (EİTİA) Mezunları Derneği
AKMEDER'in genişletilmiş yönetim ku-
rulu toplantısı 21 Nisan günü yapıldı.
İstanbul Beyoğlu'ndaki AKMEDER
merkez binasında gerçekleşen toplan-
tıya katılan Anadolu Üniversitesi Rek-
törü Prof. Dr. Davut Aydın, derneğin
gündemindeki konular hakkında gö-
rüşlerini belirttikten sonra, Anadolu
Üniversitesi ve Eskişehir hakkında da
açıklamalarda bulundu.

Anadolu Üniversitesinin, vizyon ve

misyonunu anlatan Prof. Dr. Aydın
“Dünya odaklı vizyona bağlı bir üni-
versite olmak misyonumuzdur. Ama-
cımız; ülke, bölge, kent ve dünya
insanının yaşam kalitesini yükseltme
gayesiyle bilim, teknoloji, sanat ve
spor alanlarında, eğitim ve araştırma
projelerine katkıda bulunmaktır. Ay-
rıca, her yaştaki bireye nitelikli ve
özgün, uzaktan veya örgün eğitim ola-
nakları sunmaktır. Bütün bunları ya-
parken temel değerlerimiz; şeffaflık,
âdillik, insan odaklılık, yenilikçilik, gü-
venilirlik, yaratıcılık, mükemmellik ve
evrensellik olacaktır.” dedi.

Prof. Dr. Aydın'ın detaylarını dile ge-
tirdiği ana projeler ise şöyle oldu:
“Cumhuriyetin en önemli projesi
Raylı Sistemlerdir. Eskişehir’i Türki-
ye'de raylı sistemler merkezi yapmayı
plânlıyoruz. Üniversitemiz havacılıkta
Dünya'da tek olma özelliğindedir.
2013 yılında Eskişehir Kültür Başkenti
olacaktır. Amacımız, spor yoluyla kü-
reselleşmektir.”

Prof. Dr. Aydın’ın ardından söz
alan, AKMEDER İstanbul Yönetim Ku-
rulu Başkanı Abdullah Tiftikçi ise
“Dünya üniversiteleri arasındaki ye-
rini pekiştirmekte olan Anadolu Üni-

versitesinin mezunu olmaktan gurur
duyuyoruz. Büyük üniversitelerin,
aynı nitelik ve ölçekte mezun dernek-
leri olması gerekliliğinden hareketle
mezunlar olarak üniversite ile daya-
nışma içersinde ellerinden geleni ya-
pacaklarını düşünüyoruz.” şeklinde
konuştu.

AKMEDER 26-27 Mayıs günle-
rinde Anadolu Ünivertitesi EİTİA ve
İİBF mezunlarının katılımlarıyla ger-
çekleşecek Pilav Günü’ne katılımda
bulunacak. Ayrıntılı bilgi için akme-
dernegi@gmail.com adresinen mail
aracılığıyla ulaşılabilir.

Amacımız insanın yaşam kalitesini yükseltmek

Prof. Dr.
Şaban H. Çalış

Rektör Prof. Dr.
Davut Aydın



Mavi salon
seminerleri
devam ediyor
Günsu UYANIK

� Sosyal Bilimler Enstitüsü tarafından
düzenlenen “Mavi Salon Seminer-
leri”nde Sosyal Bilimler Enstitüsü Öğre-
tim Görevlileri Uğur Aytun ve Savaş
Evren 27 Nisan’da sunumlarını gerçek-
leştirdi.

Uğur Aytun sunu-
munda, politik kon-
jonktürel
dalgalanmalar teo-
risi hak-
kında
bilgi verdi.
Teoriye
göre, gele-
cek se-
çimi
kazanmayı hedefleyen hükümetlerin
popülist politikalarının konjonktür hare-
ketine yol açtığını ve bunun uzun dö-
nemde toplumun refahını azaltacağını
söyleyen Aytun, varsayım başlıklarını;
demokratik toplumlarda rekabetçi bir
seçim sistemi, ekonomiyi yönlendirme
gücüne ve bilgisine sahip iktidar ve
miyop bakış açısına sahip seçmen kit-
lesi oluşumu şeklinde sıraladı.

Öğr. Gör. Savaş Evren ise Eskişehir’in
çekici faktörlerinin günü birlik ziyaretçile-
rin bakış açılarıyla değer-
lendirilmesi hakkında
bilgi verdi. Evren, Eski-
şehir ziyaretçilerinin
genel anlamda şehri
gezi, eğlence, öğrenci
ve kültür kenti olarak
gördüklerini
söyledi.

SHYO HAVAŞ TEMSİLCİLERİNİ AĞIRLADI
� Sivil Havacılık Yüksekokulu, Sivil
Hava Ulaştırma İşletmeciliği Bölümü-
nün Bahar Seminerleri kapsamında
düzenlediğİ “Havaş’ta İş Sağlığı-Gü-
venliği, Kalite Güvence ve İnsan Kay-
nakları” semineri 18 Nisan günü
yapıldı. Seminere Havaş İnsan Kay-
nakları Müdürü Oya Uğurlu, Yönetim
Sistemleri Müdürü Başak Helen
Taşkan, İş Sağlığı ve Güvenliği Koordi-
natörü Dr. Nedim Şendağ ile Eğitim ve
İnsan Kaynakları Uzmanı Özlem
Çapan konuşmacı olarak katıldı.

RESSAM EKREM KAHRAMAN
KONUĞUMUZ OLDU � Plastik Sanatlar
Kulübünün ilkini gerçekleştirdiği ve
bundan sonra geleneksel hale getir-
meyi amaçladığı “Enstantaneler” söy-
leşisi, 10 Nisan günü düzenlendi. Üç
günlük periyot halinde planlanan ve
çeşitli dallardan sanatçıların katılımı
ile geçen söyleşilerin ilk gün konuğu
ressam Ekrem Kahraman’dı.

BUNU MU DEMEK İSTEDİNİZ? � Kariyer
Kulübü tarafından düzenlenen “Bunu
mu Demek İstediniz?” adlı konferans
19 Nisan’da Kongre Merkezi Kırmızı Sa-
lon’da yapıldı. Arama Motoru Marketi
ve Sosyal Medya temalı etkinliğe ko-
nuşmacı olarak; Google Kullanıcı Der-
neği Ankara biriminden SEO ve SEM
Danışmanı Aykut Aslantaş ve Sosyal
Medya Uzmanı Ömer Karapınar katıldı.

İŞ’TETAKTİK � İstatistik ve Ar-Ge Kulübü
tarafından düzenlenen “İş’te Taktik” et-
kinliği, 14-15 Nisan günlerinde gerçek-
leştirildi. Etkinliğe Kişisel Gelişim
Uzmanları Eray Beceren, Ayça Mum-
kule, TÜİK Planlama Koordinasyon
Grup Sorumlusu Gönül Erdem, Ser-
maye Piyasası Kurulu Başuzmanı Bar-
baros Yalçıner, Sigortadukkanim.com
yöneticisi Burak Gündüz ile Yapı Kredi
Bankası Bilişim Teknolojileri ve Operas-
yon Bölümünden Müge Gündüz ko-
nuşmacı olarak katıldı.

PROJEYÖNETİMİ SEMİNERİ � Mühendis-
lik Fakültesi 20 Nisan günü Proje Yöne-
timi ve Yönetim Metodolojileri konulu
bir seminer düzenledi. Seminere proje
yönetimi uzmanı Murat Sandıkçıoğlu
konuşmacı olarak katıldı.

PLATONVE BİLMEK KAVRAMI � Edebiyat
Fakültesi Felsefe Bölümü tarafından
düzenlenen “Platon’da Bilmek’in Çok
Anlamlılığı” konulu iki günlük semi-
nerde Dr. Lale Levin Basut konuşmacı
olarak yer aldı.

‘KUTSAL DÖNGÜ RUSYA’DA
YAYIMLANDI � Devlet Konservatuvarı
öğretim üyesi Prof. Dr. Hasan Er-
kek’in, “Kutsal Döngü” adlı oyunu
Rusya’da yayımlandı. Doç. Dr. Mak-
bule Muharremova tarafından
Rusça’ya çevrilen Kutsal Döngü, Mos-
kova’da bulunan Krug Yayınevi tara-
fından kitaplaştırıldı.

BANKACILIK EĞİTİMLERİ � Marketing
Anadolu Kulübü tarafından”Bankacılık
Eğitimleri” kapsamında düzenlenen
seminere Garanti Bankası İnsan Kay-
nakları İşe Alım Uzmanı Birsen Fetvacı
Hersekli konuşmacı olarak katıldı.

SANAT YÖNETMENİ OLMAK � Tasarım
Kulübünün gerçekleştirdiği “Sanat Yö-
netmeni Olmak” konulu söyleşiye “En
İyi Sanat Yönetmeni” dalında 4 Altın
Portakal Ödülüne sahip Mustafa Ziya
Ülkenciler konuşmacı olarak katıldı.

İrem DÖNMEZ

� Anadolu Üniversitesi, İletişim Fakül-
teleriDekanlarıToplantısınaevsahipliği
yaptı. 27- 29 Nisan günlerinde gerçek-
leştirilentoplantıya,42üniversiteninİle-
tişimFakültesiDekanlarıkatıldı.Etkinlik,
Kongre Merkezi Salon Anadolu’da ger-
çekleştirilen açılış toplantısı ile başladı.
27 Nisan günü gerçekleştirilen toplantı-
nın açılış konuşmaları Anadolu Üniver-
sitesi Rektörü Prof. Dr. Davut Aydın,
İletişim Bilimleri Fakültesi (İBF) Dekanı
Prof. Dr. Nezih Orhon ve İletişim Fakül-
teleriDekanlarıKurulu (İLDEK)Yürütme
KuruluBaşkanıProf.Dr.AskerKartarı ta-
rafından yapıldı.

Etkileşim Ortamı

Rektör Prof. Dr. Davut Aydın konuş-
masında Anadolu Üniversitesi İletişim
Bilimleri Fakültesinden mezun bir öğ-
rencitarafındanhazırlanan“Anadolu’da
Öğrenci Olmak” başlıklı kitapçıktan not-

lar aktardı. Anadolu Üniversitesi kültü-
ründe, paylaşımcı ve geliştirici etkileşim
ortamının önemli bir yere sahip oldu-
ğunu belirten Prof. Dr. Aydın, öğrencile-
rinbireryetişkinolarak,projeleriniçinde,
fakülteyönetimindevekulüplerdeetkin
rol oynadıklarını ifade etti.

AnadoluÜniversitesininTürkiye’ninen
zengin kültürel ve sanatsal etkinliklerine
ev sahipliği yaptığını kaydeden Rektör
Prof. Dr. Aydın bu özelliğin, öğrencilerin
sanatsal ve kültürel gelişimine verilen
önemi ortaya koyduğunu belirtti. Aydın
ayrıca “Bir Dünya Üniversitesi Olma” viz-
yonuna sahip Anadolu Üniversitesinin,
yurtdışındangelenveyurtdışınagönderi-
lenöğrencisayısıbakımındanTürkiye’nin
önde gelen üniversiteleri arasında yer al-
dığını sözlerineekledi.

İBF Dekanı Prof. Dr. Nezih Orhon da
konuşmasında “Biz İletişim Bilimleri Fa-
kültesiolarakkendimiziTürkiye’dekiher
iletişimfakültesininortağı,paydaşı,bera-

beruygulayıcısı,berabertartışıcısıolarak
tanımlıyoruz. Aynı zamanda kendimizi
bir yandan da uluslararası çapta benzer
rolde görüyoruz. Şu anda fakültemizde
24 ülkeden 72 uluslararası öğrenci var.
Bunlarınhocalarıgelipgidiyor.Sürekliet-
kileşimüretmek,belli ilgivedeneyimiar-
tırmak çabasındayız. ” dedi.

Değişmek Gerekiyor

İLDEK Yürütme Kurulu Başkanı Prof.
Dr. Asker Kartarı da bu toplantıların
büyük önem taşıdığını söyledi. Kartarı
“Sayısı gün geçtikçe artan iletişim fa-
kültelerinin birbirleriyle konuşmaları,
koordineli halde eğitimlerini program-
lamaları, yardımlaşma ve ortak proje
geliştirme imkânı bulmaları ancak bu
toplantılarla mümkün olmaktadır.”
diye konuştu.

Toplantıda “Değişmek Gerekiyor”
isimli bir sunum yapan Anadolu Üni-
versitesi İletişimBilimleriFakültesiöğre-

tim üyesi Prof. Dr. Deniz Taşçı, yapılan
tartışmaların ve varılan sonuçların tüm
iletişimfakültelerinefaydasağlayacağını
umut ettiğini söyledi.

Toplantının ikinci gününde konuşan
Eskişehir Büyükşehir Belediye Başkanı
Prof. Dr. Yılmaz Büyükerşen, Anadolu
Üniversitesinde İletişim Bilimleri Fakül-
tesi açmak adına yaptığı çalışmaları ve
attığı adımları anlattı. Büyükerşen, ileti-
şimin pek çok bilim dalıyla yakın ilişki
içerisinde olduğunu belirterek “İletişim,
uzaydaki sonsuzluk kadar geniş, alabil-
diğinegidebilecek,alabildiğineüzerinde
bilimsel çabalar yapılabilecek, yöntem-
ler, metotlar geliştirilebilecek, geleceği
olanbirbilimdalı.”dedi.Büyükerşen,bu
yüzden iletişim sözcüğünün yanına
bilimsözcüğününeklenmesininönemli
olduğunun altını çizdi.

İletişim dekanları konuğumuz oldu

�Ayrıntılar için...
http://e-gazete.anadolu.edu.tr

�e-gazeteden
başlıklar
http://e-gazete.anadolu.edu.tr

Ayşegül DALLI

� İktisadi İdari Bilimler Fakültesi
(İİBF) ve Ulusal Ajans iş birliği ile ger-
çekleştirilen Avrupa Birliği Eylem 5.1
Ulus Ötesi Projesi kapsamında “Me-
zuniyetin İkramiyesi: Eğitimli İşsizlik”
çalıştayı düzenlendi. Çalıştay, 24-30
Nisan günlerinde üniversitemizde
yapıldı. Çalıştayın Atatürk Kültür ve
Sanat Merkezi’nde, 20 Nisan’da ya-
pılan açılış törenine Rektör Yardım-
cıları Prof. Dr. Ender Suvacı, Prof. Dr.
Naci Gündoğan ve Ulusal Ajansın
Gençlik Programından Oya Bumin
de katıldı.

Açılışta konuşan Prof. Dr.
EnderSuvacı“Mezunlarınişsiz-
liği konulu AB projesi çalış-
ması,AnadoluÜniversitesi için
ikialandaçokönemarzediyor.
Bir tanesi üniversitenin
görevleri arasında
olan topluma
katkı yönünde
Avrupa’dan
gelen gençleri-
mizle bir
araya gelip
‘Acaba bu iş-
sizlik konu-
sunda neler
yapılabilir? Ne tür çözüm önerileri ge-
tirilebilir?’ sorularınıbirhaftaboyunca
tartışacaklar. Anadolu Üniversitesi bu

anlamda topluma katkıyı kendisine
ödev edinmiş bir üniversite olarak
bundan çok mutluluk duyuyor. Ana-
dolu Üniversitesi için diğer bir önemli
nokta da son yıllarda özellikle uluslar-
arasılaşma konusunda büyük çalış-
malar yapıyoruz. Bu da onun bir
parçası. Bugün Avrupa’dan gelen
100’e yakın öğrencinin Anadolu Üni-
versitesikampüsündeolmasıvebizim
öğrencilerimiz ile birlikte çalışması.
Bunuuluslararasılaşmanınbirparçası
olarak görüyoruz ve umut ediyoruz ki
bu yapılacak çalışmanın sonucunda
çıkacak rapor Avrupa komisyonunca

kullanılır ve Avrupa’da işsizliğe
bir çözüm üretilir.” dedi.

Oya Bumin de konuşma-
sında proje hakkında bilgiler
verdi.

Mesleki Yeterlilik Kurumun-
dan uzman yardımcısı Hakan

Yakup Coşkun konuşma-
sında “Mesleki Yeterliliğin
İstihdam İçin Önemi” ko-
nusuna değindi.

İşsizlik Arttı

Çalıştayın ilk konuş-
macısı Milli Eğitim Ba-

kanlığı Hayat Boyu
Öğrenme Genel Mü-

dürü Doç. Dr. Kemal Biçerli oldu. Bi-
çerli, Dünyada yaşanan küresel

krizden sonra işsizlik oranlarının
önemli ölçüde arttığını ve birçok ül-
kede bu oranın geriye çekilemediğini
görüyoruz. Bazı ülkelerde, küresel
krizle beraber işsizlik oranı artış gös-
tersedebir ikiyıldabuorandüşüşgös-
termiş durumda, Türkiye de bu
ülkelerden biri.” dedi.

AB Türkiye Delegasyonu Sosyal Po-
litikaveİstihdamSektörYöneticisiZey-
nep Aydemir Koyuncu da AB’de 5.5
milyon genç işsizin olduğunu belirte-
rek “25 yaşın altındaki 5 gençten biri
çalışmak isteyip iş bulamıyor. Mevcut
genç işsizlik düzeyinin maliyeti haf-
tada 2 trilyon Euro'ya ulaşıyor.” diye
konuştu.

Eğitim Kazancı Artırıyor

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği
ETÜ SPM Araştırma Geliştirme Koor-
dinatörüİdilBilgiçAlpaslandaşunları
söyledi: “İnsanlarınkendilerineeğitim
olarak yaptıkları yatırım, ileride ka-
zançlarının artmasını sağlar. Eğitim
yıllarının artması ekonomik büyü-
meyi de artırır. Eğitim işsizlik sürecini
azaltmaktan çok, tahminî işsizlik ora-
nını azaltır. Yüksekokul eğitimi almış
kişilerarasındaki işsizlikbirçokülkede
artarken ilkokul eğitimi almış kişiler
arasındaki işsizlikazalıyor.Buduruma
engel olmak için tüm ülkeler eğitime
ayırdıkları ortalama yılı artırdı.”

İşsizlik sorununa çözüm arıyoruz

Ralli gözetmenleri eğitim seminerinde...
� Türkiye Otomobil Sporları Fede-
rasyonu (TOSFED) tarafından her yıl
düzenlenen “Gözetmen Eğitim Se-
minerleri”nin Eskişehir ayağı Ana-
dolu Üniversitesi Motor Sporları
Kulübü ile Eskişehir Gözetmen Ku-

rulununkatkılarıylaÖğrenciMerkezi
Salon 2009’da 20 Nisan Cuma günü
düzenlendi.

Seminere TOSFED İnsan Kaynak-
ları Sorumlusu ve Eğitim Kurulu
üyesi Emre Işık konuşmacı olarak

katıldı. Seminerde ayrıca Eskişehir
Gözetmen Kurulu Başkanı Serdar
Yağız, Eskişehir Otomobil Sporları
Kulübü Başkanı Nevzat Arslan ile
Anadolu Üniversitesinden Mehmet
Melik Saral da yer aldı.

Türkiye’de iletişim eğitimi veren fakültelerin
dekanları Anadolu Üniversitesinde bir araya geldi.

Prof. Dr.
Ender Suvacı

Öğr. Gör.
Uğur Aytun

Öğr. Gör.
Savaş Evren
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Halk kültürümüze sahip çıkacağız

Tümsev SAYAR

� Fotoğrafçılık Kulübü tarafından
düzenlenen "Türkiye'de Zaman /
Time in Turkey" fotoğraf sergisinin
söyleşisi 13 Nisan günü Salon
2003'teyapıldı.SöyleşiyeZamanGa-
zetesi Fotoğraf Editörü Selahattin
Sevive foto-muhabirleriKürşatBay-
han ile Mühenna Kahveci konuş-
macı olarak katıldı.

Söyleşide serginin gelişim süre-
cini paylaşan Selahattin Sevi “Bu
projedeöğrendiğimşeylerdenbirisi;
makineninzerrekadarönemininol-
madığıydı. Mesela Anders Peter-
son’ın çalıştığı makine, içine film
takılan kompakt bir makine. So-

nuçtaflaşıpatlıyorveçekiyor.Ancak
onunbakışıveruhhali,olaylarayak-
laşımı çekilen fotoğrafı önemli hale
getiriyor. Yine George Georgiou, çok
basit bir makineyle çalıştı ama 3 ay
boyunca New York Güzel Sanatlar

Müzesinde sergisi oldu. Demek ki,
makinenizin bir önemi yok, fotoğ-
rafın değeri tamamen fotoğrafçının
kendisini geliştirmesiyle ilgili. Ma-
kinehiçbirşeydir, fotoğrafçıherşey-
dir.” diye konuştu.

Makine hiçbir şeydir, fotoğrafçı her şey

UNESCO türkiye Başkanı Prof. Dr. Oğuz Üniversitemizde Bir Konferans Verdi

Hande ÇEVİK

� UNESCO Türkiye Başkanı Prof. Dr.
Öcal Oğuz, Üniversitemizde “2013 Eski-
şehir Kültür Başkentine Doğru Somut
Olmayan Kültürel Miras” başlıklı konfe-
rans verdi. Kentsel Gelişim Kulübü tara-
fından düzenlenen konferans, 26
Nisan günü Kongre Merkezi
Salon Anadolu’da yapıldı.

Eğitim Fakültesi öğretim üyesi
Doç. Dr. Emine Kolaç, konferan-
sın açılışında yaptığı
konuşmada “Küre-
selleşme rüzgârının
büyük bir hızla es-
tiği, halk kültürü-
müz üzerindeki
etkisini gözlem-
leyebildiğimiz

bir dönemde, halk kültürümüzün
somutolmayankültürelmirasımızınko-
runmasına yönelik bilincin önemli ol-
duğunu kavrıyoruz. Somut olmayan
kültürel miras öncelikle karşımıza halk
kültürümüzü, ulusal kültürümüzü ve

popüler kültürü çıkartmaktadır.
Popüler kültür her geçen gün
halk kültürümüz üzerinde etki-
siniyoğunlaştırmaktadır.Budu-
rumun tek tipleşmeye yol

açtığını söyleyebiliriz.
Böylebirdurumda,halk

kültürümüze sahip çı-
kacağız ve gelecek

kuşaklara aktara-
cağız.” dedi.

Prof. Dr.
Öcal Oğuz

da kültürün korunması gerektiği fikri-
nin uzun bir tarihi olduğunu belirterek
şunları söyledi:

“İdeolojik anlamda kültür korunma-
lıdır,birkimliktir tanımınınyaklaşık200
yıllık bir serüveni var. Kültürleri kendi
dinamikleri içinde geriye götü-
rürseniz, çok daha geriye git-
mesine sebep olur. İlk
anıtlarımızdan biri olarak
Göktürk Hitabeleri kültürün
korunmasından söz eder.”

Konuşmasında ulus-
laşma düzeyindeki kültür
koruma tartışmala-
rına değinen Prof. Dr.
Oğuz “Bu süreçte
kültürün korun-
ması düşünülmüş

fakat yaptırıma dönüştürmek, kültür
korumayıuluslararasıentelektüelbilinç
düzeyine getirmek daha sonraki süreç-
lerdeoluşmuştur.Busürecideeniyiha-
zırlayan kurumlardan biri olarak
uluslararası düzeyde UNESCO’yu gör-
mek lazım. UNESCO, 1972 yılında ilk

radikalkültürelkorumayaklaşımını
gerçekleştirdi.Dünyadoğalvekül-
türelmirasıkorumayayönelikbir

sözleşme yaptı. Bu sözleşmeye
1983 yılında Türkiye taraf ol-

muştur. Taraf olduğu bu söz-
leşme kapsamında
doğal ve kültürel miras
diyetanımlananhakla-
rın korunmasını ga-
ranti altına alacağına
söz vermiştir.” dedi.

Nadiye YILMAZ

� Atayurt Okulları öğrencilerinin for-
malarının Endüstriyel Sanatlar Yük-
sekokulu (ESYO) Moda Tasarımı
Bölümü tarafından tasarlanmasını
içeren protokol 25 Nisan günü Rek-
törlük Ofisi’nde imzalandı. Protokole
Rektör Prof. Dr. Davut Aydın ve Ata-
yurt Eğitim Kurumları Yönetim Ku-
rulu Başkanı Muammer Fevzi Yalçın
imza koydu.

Muammer Fevzi Yalçın imza töre-
ninde yaptığı konuşmada “Üniversi-
tenin içinde böyle bir bölümün
olması, bunların hayata insan hazır-
laması, sanatı ve mesleği Türkiye’ye
yayması gibi önemli işlevleri bulunu-
yor. Böyle bir iş birliği gerçekleştirdi-
ğiniz için herkese şükranlarımı arz
ederim.” dedi.

Üniversitelerin sırça köşklerde ya-
şamını sürdürmesinin değişen ve kü-

reselleşen rekabet dünyasında müm-
kün olamayacağını dile getiren Rek-
tör Prof. Dr. Davut Aydın da şunları
söyledi:

“Bütününiversitelerin toplumahiz-
met verme misyonu doğrultusunda
özel, kamu ve kampüs dışı kurum-
larla birlikte çalışması, üretmesi ve
paylaşması gerekiyor. Üniversitelerle
iş birliği yapmayan hiçbir kurum kü-
resel rekabette yaşamını sürdüreme-
yeceği gibi bu durum üniversiteler
için de geçerlidir. Dış dünya ile iş bir-
liği yapmayan hiçbir üniversite ken-
dini geliştiremez, topluma katkı
yapamaz. Bu protokol de buna güzel
bir örnektir. Göreve geldiğimizden bu
yana bu tip çalışmaları geliştiriyoruz.
Böyle bir projeye olumlu baktığınız
için ben de Anadolu Üniversitesi
adına size teşekkür ederim.”

ESYO Müdür Yardımcısı ve Moda

Tasarımı Bölümü Başkanı Doç. Dr.
Hakan Kağnıcıoğlu ise proje kapsa-
mında Moda Tasarımı Bölümü öğ-
rencilerinin Atayurt Okulları ilk ve
orta öğretimdeki öğrencilerinin
okulda kullandıkları kıyafetlerin tasa-
rımını yapacağını belirterek “Atayurt
Okullarından bu şekilde bir talep
geldi, biz de bunu memnuniyetle
kabul ettik. Bu tip çalışmalarımız
daha önce de vardı. Bu da diğer yap-
tığımız projelerden biri oldu. Bunun
çok iyi bir örnek olacağını umuyo-
ruz.” dedi.

Kağnıcıoğlu “Bu tasarımlarda dik-
kat ettiğimiz konu, okulun kurumsal
kimliğini kaybetmeden, aynı za-
manda öğrencilerin de günlük, rahat
kullanabilecekleri ve göze hoş gelen
estetik kıyafetleri ortaya çıkarmak.
Biz, bu tip çalışmaları yapmayı sür-
düreceğiz.” diye konuştu.

Atayurt Okullarının üniformalarını
Moda Tasarımı Bölümü hazırlayacak

AIESEC KURUM TOPLANTILARI
� 110 ülkede üniversite öğrencileri ta-
rafından yönetilen ve dünyanın en
büyük öğrenci platformu olan AIESEC,
14-15 Nisan günlerinde Kongre Merke-
zi’nde eş zamanlı olarak “Kurum Tanı-
tım” semineri düzenledi.

BİLGİYARIŞMASINDA ÇAĞDAŞ İLKÖĞRETİM
OKULU BİRİNCİ OLDU � Tepebaşı İlçe
Milli Eğitim Müdürlüğü Ar-Ge Birimi
tarafından gerçekleştirilen İlköğretim
Okulları 7’nci Sınıflar Düzeyi Bilgi Ya-
rışmasında Özel Çağdaş İlköğretim
Okulu; Mustafa Kemal İlköğretim
Okulu, Sinan Alaağaç İlköğretim Okulu
ve İstiklal İlköğretim Okulunu eleyerek
grup birincisi oldu.

STRATEJİ GELİŞTİRME DAİRE
BAŞKANLIĞINDAN ÇALIŞTAY � Strateji
Geliştirme Daire Başkanlığının ev sahip-
liğini yaptığı, Mali Yönetim ve Kontrol
Rehberi Çalışmalarında Kontrol Ortamı
Standartları Atölye çalışması 28 Nisan
günü Üniversitemizde gerçekleştirildi.

ORTA SINIFYOKSULLAR � Edebiyat Fa-
kültesinin düzenlediği konferansta Tür-
kiye’deki orta sınıf işsizler üzerine
yazılmış “Boşuna mı Okuduk” adlı kita-
bın yazarlarından Hacettepe Üniversi-
tesi öğretim üyesi Doç. Dr. Aksu Bora
konuştu. Bora, kitapta yer alan işsizlik
üzerine yapılmış araştırmalara değindi.

TURİZM FAKÜLTESİNDEN KONFERANSLAR
� Turizm Fakültesi Turizm Seminerleri
dersi kapsamında Rodisson Blu Bosp-
horus Hotel İnsan Kaynakları Müdürü
Sinem Güzelülke ile Ön Büro Müdürü
Ömer Tezcan’ı ağırladı. Fakültenin bir
diğer etkinliğinde de Accor Türkiye Kari-
yer Günleri Projesi kapsamında Accor
İnsan Kaynakları Müdürü Meltem Çeli-
karslan ve Eğitim Koordinatörü Canan
Töre öğrencilere meslek hayatında
karşılaşacakları zorluklar, gelecekte ya-
pacakları iş kolları ve Accor’un çalışma
stratejisi hakkında bilgi verdi.

MÜHENDİSLİK FAKÜLTESİNDEN TANITIM
� Mühendislik Fakültesi, Es-
kişehir’deki lise ve dershane yönetici-
leri ile rehber öğretmenlerine yönelik
olarak bir tanıtım etkinliği düzenledi.
Etkinlikte Dekan Prof. Dr. Tuncay
Döğeroğlu fakülte ve bölümler hak-
kında bilgi verdi.

BARIŞ YEŞİLYURT BANKACILIK
SEKTÖRÜNÜ ANLATTI � Marketing Ana-
dolu Kulübü tarafından düzenlenen
“Bankacılığı Tanıyalım” konulu semi-
nerde Finansbank İnsan Kaynakları
Stratejik Planlama, İşe Alım ve Kariyer
Yönetimi Grup Yöneticisi Barış Yeşil-
yurt sektör hakkında bilgiler aktardı.

ERASMUS ÖĞRENCİLERİ İÇİN
ORYANTASYON PROGRAMI � Uluslar-
arası İlişkiler Birimi, Erasmus Prog-
ramı çerçevesinde güz dönemini
yurt dışında farklı ülkelerde geçire-
cek olan öğrenciler için oryantasyon
programı düzenledi. Etkinlikte
öğrencilere yurt dışında karşılaşılabi-
lecekleri sorunlar ve hibe ödemeleri
gibi konularda bilgi verildi.

GÖRKEM YELTAN ÇAĞDAŞTA
ÖĞRENCİLERLE BULUŞTU � Ödüllü si-
nema-tiyatro oyuncusu ve çocuk ki-
tapları yazarı Görkem Yeltan, Özel
Çağdaş İlköğretim Okuluna konuk
oldu. 18 Nisan günü öğrencilerle bir
araya gelen Yeltan, bir söyleşi gerçek-
leştirdi ve kitaplarını imzaladı.

Spor endüstrisi
500 milyar
doların
üzerinde...
İrem DÖNMEZ

� Saran Şirketler Grubu Yönetim Ku-
rulu Başkanı Sadettin Saran, İletişim Bi-
limleri Fakültesi (İBF) ve İletişim
Kulübünün ortaklaşa düzenlediği “Sa-
dettin Saran ile Spor ve Spor Pazarla-
ması” konulu söyleşiye konuşmacı
olarak katıldı. 17 Nisan’da Salon Anado-
lu’da gerçekleştirilen söyleşide dün-
yada spor endüstrisinin 500 milyar
doların üzerinde bir rakama sahip ol-
duğunu belirten Saran “Türkiye'de 1
milyar dolar sadece futbolda. 300-400
milyonu futbolun dışındaki sporlar.
Ben bu işlere girdiğimde 100 milyon
dolar bile değildi. Dolayısıyla büyüyen,
gelişen çok önemli bir sektör. Otomotiv
sektöründen daha büyük bir sektör.
Hollywood'dan 7 kat daha büyük bir
sektör. Türk sporu iyi yerlere gidiyor,
ama yeterli değil. Türkiye'nin büyük bir
potansiyeli ve gitmesi gereken uzun bir
yol var.” dedi.

Saran, Türk futbolunda yaşanan şike
sürecini ise şu şekilde yorumladı: “Şike
kötü oldu. Ama dünyanın sonu değil.
Başarılı ve önemli insanlar başlarına
gelen kötü şeylerden kendilerine ders
çıkarabilenlerdir. Biz bundan Türk top-
lumu olarak, spor insanları olarak
temiz sayfa açıp daha iyi yerlere gelme-
nin fırsatını yakalayabileceğiz. Şike var-
dır, bir kere bu tartışmasız. Ama bu
saatten sonra olmayacak ve Türk sporu
çok daha iyi yerlere gelecek. Bu sadece
futbolcuyla yöneticiyle olmayacak.
Bunun için medyanın da temizlenmesi
lazım, taraftarın da temizlenmesi lazım.
Bu İtalya ve Fransa'da da oldu. Sadece
Türkiye'de değil. Dolayısıyla bu dünya-
nın sonu değil, ama yeter ki bundan
ders çıkartalım. Zarar gördük ama çok
daha iyi yerlere gelebiliriz.”

Play off sistemini yanlış ve saçma
bulduğunu söyleyen Saran, Fener-
bahçe başkanı olmak istediğini kaydetti
ve ekledi: “Başkanlık hâlâ hedeflerim
arasında, ama doğru zamanda olması
lazım. Biliyorsunuz 2 kere ihraç edil-
dim. Pes etmeyeceğim.”

�Ayrıntılar için...
http://e-gazete.anadolu.edu.tr

�e-gazeteden
başlıklar
http://e-gazete.anadolu.edu.tr

Prof. Dr.
Öcal Oğuz

Söyleşide konuşmacılar fotoğrafı makinenin
değil insanın çektiğini vurguladılar.

Doç. Dr.
Emine Kolaç
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Yargı bağımsızlığı masaya yatırıldı
� “YargıBağımsızlığıveYeniAnayasa”
konulu konferans Atatürkçü Düşünce
Kulübü (ADK) tarafından, 29 Nisan
günü Tepebaşı Belediyesi Zübeyde
Hanım Kültür Merkezi’nde düzen-
lendi. Eskişehir Baro Başkanı Avukat
Rıza Öztekin’in başkanlığını yaptığı
konferansa, Yargıtay Cumhuriyet eski
BaşsavcısıSabihKanadoğluveİstanbul
Barosu Başkanı Avukat Doç. Dr. Ümit
Kocasakal konuşmacı olarak katıldı.

ADK Onursal Başkanı Arif Anbar,
açılış konuşmasında şu anda Türki-
ye’de Cumhuriyete yönelik karşı bir
devrim yaşandığını ve bittiğini, şu
anda bu devri-
min içinin dol-
durulduğunu
söyledi.

E s k i ş e h i r
Baro Başkanı
Avukat Rıza Öz-
tekin, hukukçu-
ların susması

halinde demokrasiden bahsetmenin
mümkün olmadığını ifade ederek
Cumhuriyetin kuruluş felsefesinin yı-
kılmasının kolay olmadığını, en
büyük düşmanın ümitsizlik oldu-
ğunu belirtti.

Yargıtay Onursal Cumhuriyet Baş-
savcısı Sabih Kanadoğlu ise “Ne
umutsuzluğa kapılmaya ne de tes-
lim olmaya niyetimiz var.” dedi. Ka-
nadoğlu, iktidarın ilk üç maddeye
dokunmaya çalıştığını; ancak 12
Eylül Referandumundaki değişik-
liğe dokundurmadığını ifade ederek
“Yeni bir anayasa yapmak istiyorsa-

nız, amacı açıklamak zorundası-
nız.” dedi. Yeni anayasa çalışmala-
rında ne muhalefet partilerinin ne
de iktidar partisinin sebebini açık-
lamadığı bir Anayasa Uzlaşma Ko-
misyonuna katıldığını söyleyen
Kanadoğlu, bu durumun halka an-
latılacak geçerli bir sebebi olmadı-
ğını belirtti.

Ardından söz alan İstanbul Baro
Başkanı Doç. Dr. Ümit Kocasakal,
1980 ve 28 Şubat darbelerini yapan-
ların yargılanmalarını eleştirdi ve bu
yargılamaları “darbe ticareti” olarak
değerlendirdi. “Şimdi herkes anti

darbeci oldu.”
diyen Kocasa-
kal, bugün dar-
beye karşı
çıkanların geç-
mişte darbeci-
lerle birlikte
o l d u ğ u n u
ifade etti.

Tümsev SAYAR

� Gönüllü Toplumsal Hizmetler Ku-
lübü, “Kitaplar Tozlanmasın Okun-
sun”sloganıylagerçekleştirdiğikitap
toplama projesi kapsamında To-

kat'ın Almus İlçesi, Görümlü Köyü
Şehit Tuncay Çoban İlköğretim Oku-
luna kütüphane kurdu. Kulüp üye-
leri, 21-22 Nisan günlerinde köye
bilgisayar, kırtasiye malzemesi, top,

kitap gibi çeşitli malzemeler gö-
türdü. Okulda boya ve tamirat ya-
parak okulu yenileyen kulüp üyeleri
ikinci gün Amasya’yı gezdikten
sonra Eskişehir'e döndü.

‘Kitaplar Tozlanmasın’ dediler
ve köye kütüphane kurdular

İrem DÖNMEZ

� Endüstri İlişkileriveSosyalPolitikaKu-
lübü, 25 Nisan günü “Başarılı ÇEKO Me-
zunlarıÖğrencilerleBuluşuyor” isimlibir
panel düzenledi. Çalışma Ekonomisi ve
Endüstri İlişkileri (ÇEKO) Bölümünden
mezun olup başarılı yerlere gelmiş kişile-
rinkonuşmacıolarakkatıldığıetkinlik,İk-
tisadi İdari Bilimler Fakültesi Dekanlık
Toplantı Salonu’nda yapıldı.

ÇEKO Bölüm Başkanı Prof. Dr. Ayşe
Çiğdem Kırel “Öğrencilerimizin çok iyi
yerlerde olması bizi her zaman onur-
landırıyor, mutlu ediyor ve gurur veri-
yor. Bölüm olarak bundan gurur
duyuyoruz çünkü öğrencilerimizi yetiş-
tirirken birtakım şeyler anlatıyoruz
ancak onların etkilerini öğrencilerimiz
belkidersesnasındagörmüyorlar.Ama
ileri tarihlerde bunun canlı örneklerini
yaşıyorlar. " diyen Prof. Dr. Kırel, bu an-
lamda panele katılan konuşmacıların
tecrübelerindenyararlanmanınönemli
olduğunu vurguladı.

Doğuş Grubunda İnsan Kaynakları
Uzmanı olarak görev yapan Ceren Yet-
kin, çalıştığı işte mutlu olduğunu ve öğ-
rencilik yıllarında da idealist olduğunu
söyledi. Yenilikçi olmanın iş hayatında
önemli bir unsur olduğuna vurgu
yapan Yetkin, özel sektörün yorucu
ama bir o kadar da öğretici olduğunu

ifade etti. Staj yaptığı ve çalıştığı her fir-
madanbirşeyleröğrendiğini,kendisine
mesleki anlamda pek çok şey kattığını
söyleyen Yetkin: “Okulda teorisini öğ-
rendiğim şeylerin iş hayatında pratiğe
döndüğünü görmek çok güzel.” dedi.

2003ÇEKOmezunuolanveTürkTele-
kom’da Endüstriyel İlişkiler Uzmanı ola-
rak çalışan Serkan Çıtır ise iş arama ve
bulma sürecinin sıkıntılı olduğundan
bahsetti. Çıtır, kendisinin de bir yandan
yükseklisansadevamedipbiryandanda
Türk Telekom’da çalıştığını söyledi. Mes-
leki gelişim, çalışma yaşamını tanımak,
çalışma yaşamına adapte olmak adına
staj yapmanın önemine değinen Çıtır,
özel sektöre dair ise şunları söyledi: “Di-
namik ve zor bir alan. Kendinizi sürekli
güncel tutmak ve alanla ilgili yenilikleri
takip etmek durumundasınız.”

2005 mezunu olan ve Süleyman De-

mirel Üniversitesinde araştırma görev-
lisi olarak görev yapan Esra Zeynel de
kariyer plânını çizerken tanıştığı hoca-
ların kararlarında etkili olduğunu be-
lirtti. Kişiyi hayata bağlayan unsurları
belirlemenin önemine değinen Zeynel,
öğrencilere şu tavsiyelerde bulundu:
“Yeteneklerinizi belirledikten sonra bu
yoldailerlemekadınaadımlaratın.Aka-
demisyen olmak istiyorsanız çalışmayı,
özel sektörü düşünüyorsanız girişken
olmayı ön plâna alın. Ama mutlaka öğ-
rencilik hayatınızda sosyal yönünüzü
kuvvetlendirin.”

İş müfettiş yardımcısı olarak görev
yapan ve 2006 ÇEKO mezunu olan
HamdiŞevketbeyoğlu,bugünedekpek
çok sınava girdiğini, pek çoğunda başa-
rısız olduğunu ama yine de istediği yer-
lere gelmek için çabalamaktan
vazgeçmediğini ifade etti. Öğrenciyken

düşünülenlerin,gerçekleherzamanör-
tüşmediğinden bahseden Şevketbe-
yoğlu, okulda verilen hiçbir dersin
boşuna verilmediğini, günün birinde
mutlaka işe yaradığını söyledi.

İber Otel Palm Garden’da İnsan Kay-
nakları Yöneticisi olarak çalışan Gülsen
CeylanUzun, istihdamyaratırkengenç-
lere ve yeni mezunlara fırsat tanımayı
önemsediğini söyledi. "İş hayatında
beni değil bizi ön plâna çıkarırsanız ba-
şarılı olursunuz." diyen Uzun, iş haya-
tında insanlarla iyi ilişkiler kurmanın
öneminedikkatçekti.Kendisinibaşarılı
olarak gördüğünü ve bu başarıda
mezunolduğuAnadoluÜniversitesinin
önemli bir etken olduğunu söyleyen
Uzun:“Antalyabölgesininengençveen
eğitimli insan kaynakları müdürüyüm.
İyi bir eğitim aldığımı düşünüyorum.”
şeklinde konuştu.

Günsu UYANIK

� Anadolu Üniversitesi Eczacılık Fakül-
tesi ve İtalya’da kurulu Uluslararası
Bilim ve Yüksek
Teknoloji Mer-
kezi (ICS) ile
Birleşmiş
Milletler
Sınai Kal-
kınma Ör-
gütü (UNIDO)
tarafından dü-
zenlenen Ulus-
lararası Eğitim
Kursu, Eczacılık Fakültesi Prof. Dr. K.
Hüsnü Can Başer Salonu’nda 23-27
Nisan günlerinde yapıldı.

“Bitkilerden Biyoaktif Bileşikler ve Saf
Kimyasalların Elde Edilmesi ve Türevlen-
dirilmesi” konulu kursa Kolombiya,
Mısır, Hindistan, Kazakistan Madagas-
kar, Malezya, Etiyopya, Nepal, Nijerya,
Panama, Suudi Arabistan ve Türki-
ye’den toplam 14 öğrenci katıldı. 23-27
Nisan günlerinde Eczacılık Fakültesinde
düzenlenen kursta Farmakognozi Ana-
bilim Dalı öğretim
üye ve yardım-
cıları tarafın-
dan teorik
ile pratik
ders ve uy-
gulamaları
gerçekleştirildi.

Öğrencilere, klasik
ve modern yöntemlerle bitkilerden disti-
lasyon ve ekstraksiyon yöntemleri kulla-
narak başta uçucu yağlar olmak üzere
bitkisel ürünlerin üretim teknolojileri ve
kalite kontrol yöntemleri konularında
teorik ve uygulamalı dersler verildi.

Eğitim sonunda katılımcılara sertifi-
kaları sunuldu.

Eczacılık
Fakültesinden
uluslararası
eğitim

Bahar
Şenliği Spor
Oyunlarında
heyecandorukta
Ali Hikmet BIÇKICI

� Bu yıl 29’uncusu gerçekleştirilen “Ge-
leneksel Bahar Şenliği Spor Oyunları”
tüm hızıyla devam ediyor. 9 Nisan’da
Edebiyat Fakültesi ve Güzel Sanatlar Fa-
kültesinin futbol müsabakası ile açılışı
yapılan spor oyunlarına ilgi yoğun. Fa-
külte ve yüksekokul takımları, erkek fut-
bol, kadın-erkek basketbol ve
kadın-erkek voleybol branşlarında tur-
nuva boyunca kıyasıya mücadele ede-
cekler. Müsabakalar Yunus Emre
Kampüsünde hafta içi 09.00- 17.30 saat-
leri arasında gerçekleşecek.

Futbol

Futbol turnuvasında yer alan 16
takım futbol turnuvasında 4 gruba ay-
rılıyor. Her gruptan tek takımın çıktığı
turnuvada takımlar birbirleriye yal-
nızca bir kere karşılaşacak. Gruptan
çıkan takım direkt olarak yarı finale
yükselecek ve yarı finalde de takımlar
birbirleriyle yalnızca bir kere mücadele
edecek. Yunus Emre Kampüsü Futbol
Sahası’nda devam etmekte olan müsa-
bakaların yarı final maçları 15 Mayıs’ta,
final maçı ise 18 Mayıs’ta oynanacak.

Basketbol erkek turnuvasında da ka-
tılım ve maçlara olan ilgi oldukça yük-
sek. 11 takımın yer aldığı basketbol
turnuvasında takımlar 4 grupta müca-
dele ediyor. 4 takımın yer aldığı grup-
larda yalnızca A grubunda 3 takım yer
alıyor. Rövanşsız yapılacak maçların
ardından gruplardan ilk iki takım çey-
rek finale yükselecek ve final maçları
da tek maç usulü oynanacak. Turnuva-
nın çeyrek final maçları 27 Nisan’da,
yarı final maçları 2 Mayıs’ta ve final
maçı ise 4 Mayıs’ta Yunus Emre Kam-
püsü Spor Salonu’nda oynandı.

Basketbol

Kadın basketbol turnuvasında ise 5
takım şampiyonluk için ter döktü. 2 ta-
kımın A grubunda diğer 3 takımınsa B
grubunda yer aldığı turnuvada gruplar-
dan ilk iki takım direkt yarı finale yük-
selebilecek. Grup maçlarında yalnızca
bir kere karşı karşıya gelecek olan ta-
kımlar final maçlarını da rövanşsız oy-
nayacak. Takımların yarı final maçları
27 Nisan’da, final maçı ise 4 Mayıs’ta
Yunus Emre Spor Salonu’nda oynandı.

Voleybolda ise erkek ve kadınlarda
12 takım üçerli gruplarda mücadele
ediyor. Turnuvada, kadınlarda gruptan
2 takım çeyrek finale yükselirken, er-
keklerde gruptan tek takım yarı finale
yükselecek. Kadınlarda çeyrek final
maçları 30 Nisan’da, yarı final maçları
2 Mayıs’ta ve final maçı ise 3 Mayıs’ta
oynandı. Erkeklerde ise yarı final maç-
ları 30 Nisan günü final maçı ise 3
Mayıs günü oynandı.

Satranç müsabakaları 28-29 Ni-
san’da, masa tenisi 30 Nisan’da Yunus
Emre Kampüsü Spor Salonu’nda, tenis
müsabakaları ise 2 Mayıs’ta Yunus
Emre Kampüsü kortlarında yapıldı.

Başarılı mezunlar konuğumuz oldu



Editör: Merve GÜNEY
Tasarım: Zeynep ÜNAL6 AnadoluHaberK Ü L T Ü R - S A N A T

Türk-Yunan
kısa film
festivali

Gençler
yeteneklerini
sergiledi

7 Mayıs / Pazartesi

Konuşan Sözlükler
İletişim Uygulamaları Yönetimi dersi kap-

samında Prof. Dr. Sezen ÜNLÜ'nün 
danışmanlığında

Salon 2009
13.30 

İletişim Bilimleri Fakültesi

Papaz Kaçtı
Yazan: Philip KING

Oyuncular: Hukuk Fakültesi Oyuncuları
Salon 2003
20.00

Hukuk Fakültesi

8 Mayıs / Salı

Basın Özgürlüğü
Bekir COŞKUN
Salon 2009 
14.00 - 17.00

İletişim Bilimleri Fakültesi

9 Mayıs / Çarşamba

2.Bilişimde Kariyer ve Teknoloji Günü
Kongre Merkezi Tüm Salonlar 
09.00 - 18.00
Bilgisayar Kulübü

Sınıf Konseri
Öğretim Elemanı Bülent AKDENİZ
Salon 2003 
19.00
Devlet Konservatuvarı

Balkan Savaşlarında Serres (Siroz) ve
Bir Dram

Namık Kemal Üniversitesi Öğretim
Üyesi Yrd. Doç. Dr. Hacı Veli AYDIN

Edebiyat Fakültesi Zakine Çelik 
Konferans Salonu   

14.00
Edebiyat Fakültesi

Dijital Yayıncılık ve Dijital Yayıncılıkta
Kariyer

Kongre Merkezi Salon Anadolu
13.30
Bilgisayar Kulübü

Türk Demiryolu Tarihi
Atatürk Kültür ve Sanat Merkezi Oda

Konseri Salonu 
14.00 - 17.00
Porsuk Meslek Yüksekokulu

11 Mayıs / Cuma

Medya ve Reklam Hukuku Paneli
İletişim Bilimleri Fakültesi 109 No'lu Salon 
10.30
İletişim Bilimleri Fakültesi

Heberler Ekibi ile Söyleşi
İletişim Bilimleri Fakültesi 211 No'lu Salon    
14.00
İletişim Bilimleri Fakültesi

Mavi Salon Seminerleri
Kongre Merkezi Mavi Salon 
10.00
Sosyal Bilimler Enstitüsü

Eskişehir Tango Şenliği
Atatürk Kültür ve Sanat Merkezi

Opera ve Bale Salonu 
19.00
Dans Kulübü

Türk Sanat Müziği sevgisi salona sığmadı
Cengiz ÖZKAN

� Halk Bilim Araştırmaları Merkezi ta-
rafından düzenlenen Türk Sanat Mü-
ziği Öğretim Üyeleri ve Öğrenci Korosu
Konserinde seyirciler unutulmaz bir
akşam yaşadı. Atatürk Kültür ve Sanat
Merkezi Opera ve Bale Salonu’nda 30
Nisan günü düzenlenen konserde, bir-
birinden değerli besteler seslendirildi. 

Şefliğini Öğretim Görevlisi Dan-
yal Mantı’nın yürüttüğü Türk

Sanat Müziği Konseri, iki bölüm-
den oluşurken konserin açılış ko-
nuşmasını Prof. Dr. Ender Özkalp
yaptı. Koronun geçmişinden bah-
seden Özkalp “Bu akşam aramızda
genç yetenekler de bulunuyor. Biz-
lere koromuzun bu duruma gel-
mesinde katkı veren Sayın
Rektörümüze ve rektör yardımcı-
larımıza teşekkür ederim.” dedi.

Prof. Dr. Özkalp’in konuşması-

nın ardından başlayan konserin
ilk bölümünde Rast ve Suzinak
eserler seslendirildi. Okunan 15
şarkının ardından ilk bölüm sona
erdi. İkinci bölümde ise Acem-
kürdi, Muhayyerkürdi ve Niha-
vend şarkılar dinleyicilerin
beğenisine sunuldu. 12 eserin ses-
lendirildiği ikinci bölüm Yıldırım
Gürses’in bestelediği Nihavend
şarkılarla son buldu.

Nadiye YILMAZ

� Sinema Kulübü tarafından bu yıl 3’ün-
cüsü düzenlenen “Dialog Türk-Yunan
Kısa Film Festivali” 30 Nisan-1 Mayıs gün-
leri arasında gerçekleşti. Sinema Anado-
lu’da başlayan festivalde Türk-Yunan
filmlerinin gösterimi yapıldı.

Sinema Kulübü, Turizm ve Gezi Ku-
lübü ve İletişim Bilimleri Fakültesinin or-
taklaşa düzenlediği festivalin Yunanistan
ayağında Selanik Uluslararası Kısa Film
Festivali yer alıyor. 2010 yılında ilk kez
Eskişehir’de başlayan festivalin giderek
büyüdüğünü anlatan İletişim Bilimleri
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Nezih Orhon
“Bunu yapmaktaki amacımız film üze-
rinden gençlerin üretmiş olduğu kısa
filmlerle iki ülke arasında diyaloğu, anlaş-
mayı, geçmişte üzerine takılıp kaldığımız
meseleleri aşmaktır.” şeklinde konuştu.
Bu yıl Yunanistan’dan Selanik Uluslar-
arası Kısa Film Festivali Direktörü, 20 üni-
versite öğrencisi ve 3 yönetmen
misafirin geldiğini de sözlerine ekleyen
Prof. Dr. Orhon “Burada başka bir enerji
üretiyoruz. ‘Dialog’ gerçekten önemsedi-
ğimiz ve devamlılığını istediğimiz bir olu-
şum.” ifadelerini kullandı.

Ayşegül DALLI

� Devlet Konservatuvarı Müzik Bö-
lümü Yaylı Çalgılar Anasanat Dalı lise
öğrencileri Salon 2003’te verdikleri
konserle dinleyicilerin karşısındaydı.
27 Nisan günü gerçekleşen ve iki bö-
lümden oluşan konserde, 19 öğrenci
piyano eşliğinde yeteneğini sergiledi.
Konserde öğrenciler; Mozart, Corelli,
Bach ve Handel gibi ünlü bestekârla-
rın eserlerinden bölümler sundu.

Göze ÇİÇEK

�Uydu ve Uzay Bilimleri Enstitüsü-
nün düzenlediği “Afet ve Deprem Bi-
lincinin Oluşturulması” Sergisi 27
Nisan günü Eskişehir Neoplus Alışve-
riş Merkezi'nde açıldı. Açılışı yoğun ilgi
gören sergiye; AKP Eskişehir Milletve-
kili Salih Koca, Rektör Prof. Dr. Davut
Aydın, Eskişehir Vali Yardımcısı Rıza
Dalan, Tepebaşı Belediye Başkan Yar-
dımcısı Erdoğan Aydoğmuş, Osman-
gazi Belediye Başkan Yardımcısı
Süleyman Ekşi, Saffet Çelen, Rektör

Yardımcısı Prof. Dr. Naci Gündoğan,
Eskişehir Çevre ve Şehircilik İl Müdürü
Hamza Yıldız, Uydu ve Uzay Bilimleri
Enstitüsü Müdürü Prof. Dr. Alper
Çabuk, Enstitü Müdür Yardımcısı aynı
zamanda Afet Yönetimi ve Üstyapı Bi-
rimi Koordinatörü Doç. Dr. Yücel
Güney, ilçe belediyelerinden çok sa-
yıda yetkili ve Eskişehir Osmangazi
Üniversitesi ile Anadolu Üniversitesin-
den de öğretim üyeleri katıldı.

Çevre dostu ve afetlerin tehdit etme-
diği kentler için bir bilinç oluşturulma-

sını amaçlayan sergide Uydu ve Uzay
Bilimleri Enstitüsü Müdürü Prof. Dr.
Alper Çabuk “Sergide, mümkün oldu-
ğunca temel mühendislik ve tasarım
hatalarını halkımıza ve ilgililere göster-
mek, anlatabilmek istedik.”  dedi.

Sergiyle amaçladıkları bilinci anla-
tan Uydu ve Uzay Bilimleri Enstitüsü
Müdür Yardımcısı Doç. Dr. Yücel
Güney “Deprem anında nasıl koruna-
cağız, neler yapacağız? Sorularına yö-
nelik cevapları bulabileceğiniz bir
sergi oluşturduk.” şeklinde konuştu.

“Uydu ve Uzay Bilimlerindeki öğre-
tim görevlisi arkadaşlarımız yaklaşık 1
senedir afet ve deprem bilinci oluş-
turma konusunda çok iyi çalışıyorlar.”
diyen Eskişehir Vali Yardımcısı Rıza
Dalan, bu örnek çalışmada yer alan
herkesi tebrik ettiğini belirtti.

Rektör Prof. Dr. Davut Aydın “Dep-
remle ilgili olarak son günlerde yap-
mış olduğumuz çok basit hataları,
bilinçsiz olarak yaptığımız birtakım iş-
leri, burada açık seçik örnekleriyle ar-
kadaşlarımız sergilemiş bulunuyorlar.
Bu sergi aslında halkı aydınlatma ve
yapılan bilinçsiz davranışları gös-
terme; farkındalık yaratma sergisidir.
Hocalarımıza ve birlikte çalıştıkları öğ-
renci arkadaşlarımıza  bu çalışma için
teşekkür ediyorum.” dedi.

AKP Eskişehir Milletvekili Salih Koca
ise şunları söyledi: “Serginin özellikle
Eskişehir’de deprem bilincinin art-
ması konusunda önemli bir görevi ye-
rine getireceğine inanıyorum. Sergiyi
incelediğimde bu bilinci oluşturaca-
ğına ve imkânlar dâhilinde tehlikele-
rin kaldırılmasına vesile olacağına
inanıyorum.”

Sergi, öğretim görevlileri tarafın-
dan verilen seminerlerden  sonra
sona erdi.  

Bilinçsiz kaldığımız tehdit: Afetler ve Depremler 

‘Vurmalı Çalgılar 
Sınıf Konserleri’ 
devam ediyor 

Ali Hikmet BIÇKICI 
� Devlet Konservatuvarı Müzik Bö-
lümü'nün düzenlediği "Özgü Bulut
Vurmalı Çalgılar Sınıf Konserleri"
tüm hızıyla devam ediyor. Etkinlik
kapsamında gerçekleştirilen “Vur-
malı Çalgılar Resitali” 30 Nisan  günü
Salon 2003’te gerçekleştirildi. 

Konser boyunca müzik bölümü
öğrencilerinden Nur Yüksel vur-
malı çalgılarda performans sergi-
lerken ona  piyanoda Emine Bilir
eşlik etti.

Konserde Nur Yüksel H.Ruzi’den
'Pamuk', I.Albeniz’den 'Asturias',
B.Hummel’den 'Tempo di valse', S.
Goodman’dan 'Ballad for the

danse', M. Peters’tan 'Yellow after
the rain' H. Razaen’den 'Concertino'
ve A. Tcherepnine’den 'Sonatina'
eserlerini seslendirerek izleyenleri
büyüledi. Nur Yüksel, konser süre-
since ksilofon, vibrafon, marimba,
timpani, trampet gibi enstürman-
larla yeteneğini sergileyerek büyük
alkış topladı.

Afet ve Deprem Bilincinin Oluşturulması Sergisi’ne

Rektör Prof. Dr. Davut Aydın da katıldı.



AnadoluHaber H A B E R Editör: Arş. Gör. Çağdaş CEYHAN
Tasarım: Evren TÜRKGELDİ 7

İdil SOYEL

� Rektör Prof. Dr. Davut Aydın, Ana-
dolu Üniversitesi olarak, sahip olduk-
ları bilgi birikiminin ulusal düzeyde
kurumlarla bir araya gelerek sürdü-
rülmesi gerektiğini söyledi.  

Anadolu Üniversitesi Dil ve Ko-
nuşma Bozuklukları Eğitim, Araştırma
ve Uygulama Merkezi (DİLKOM) tara-
fından düzenlen “Özürlü ve Yaşlılara
Götürülecek Hizmetler ve İş Birliği Ola-
naklarının Değerlendirilmesi” konulu
çalıştay 25 Nisan günü Atatürk Kültür
ve Sanat Merkezi’nde gerçekleştirildi.
Çalıştayda farklı üniversitelerden katı-
lımcıların da katkılarıyla “Aile ve Sos-
yal Politikalar Bakanlığı ile Anadolu
Üniversitesi arasında İş Birliği” kapsa-
mında proje geliştirmeye yönelik fikir
alışverişinde bulunuldu.

Komisyon Oluşturulacak

Çalıştayın açılış konuşmasını yapan
DİLKOM Müdürü Prof. Dr. Seyhun
Topbaş “Çalıştay, şu an için bir beyin
fırtınası şeklinde devam edecek ve
daha sonrasında bir komisyon oluş-
turmak gibi bir fikrimiz var.” dedi. 

Rektör Prof.Dr. Davut Aydın da ko-
nuşmasında “Aile ve Sosyal Politikalar
Bakanlığı ile Anadolu Üniversitesi ara-

sında bir iş birliğine gidiyoruz. Bu iş
birliği içerisinde iki kurum kapsamlı
olarak neler yapabilir bunu tartışıp
kendi içimizde önerileri içeren bir iç
çalıştay yapmış olacağız. Belli bir ku-
rumsal temelde ve stratejik planlar he-
definde daha önce Ruslarla, TRT ve
Kültür Bakanlığıyla ile yürüttüğümüz
çalışmalarda olduğu gibi burada da
Aile ve Sosyal Politika Bakanlığı ile
Anadolu Üniversitesi birimleri olarak
ne gibi hizmetler verebiliriz, hangi pro-
jeleri yapabiliriz bunları belirleyip ha-
yata geçireceğiz. Bu noktada
bakanlığın ‘hangi projelere ihtiyaçları
vardır ve imkânları var’ bunlar ortaya
çıkıyor. Böylelikle ortak bir çalışmayla
sinerji yaratıyoruz.” dedi.

Anadolu Üniversitesi olarak işlerinin
ölçek ekonomisi olduğunu belirten
Aydın,  ayrıca ulusal ve uluslararası bo-
yutlarda çalıştıklarının altını çizdi.
Prof. Dr. Aydın “Böyle çalışmalar Ana-
dolu Üniversitesi açısından çok kıy-
metlidir ama daha da önemlisi bir
sinerji yaratıp daha büyük katma
değer yaratmayı hedefliyoruz. Bu ko-
nuda çok büyük bir bilgi birikimimiz
var. Artık bu bilgi birikiminin ulusal
düzeyde kurumlarla bir araya gelerek
sürdürülmesi gerekiyor.”dedi.

Rektör Prof. Dr. Aydın sözlerini şöyle
sürdürdü:

“Bir çalıştay yaparak Aile ve Sosyal
Politikalar Bakanlığıyla neleri yapabi-
liriz hangi projeleri yürütebiliriz, bun-
ları belirlemeyi hedefliyoruz.
Ardından sizin oluşturacağınız bir ko-
misyonla çıkacak olan görüşleri biz ba-
kanlığa aktaracağız. Bakanlık da kendi
görüşlerini bize aktaracak. Böylelikle
Bakan Fatma Şahin ve genel müdür-
lerin de katıldığı bir toplantıyla burada
ortak bir çalıştay yapıp sonuca gitmiş
ve bir protokole varmış olacağız. Daha
geniş bir katma değer yaratarak ülke-
mize daha büyük ölçeklerde hizmet
etmiş olacağız. Üniversite olarak da
görevimizi yerine getirmiş olacağız.”

Görüş ve Öneriler

Çalıştayın ana temasının özürlüler
ve yaşlılar olduğunu belirten Prof. Dr.
Seyhun Topbaş, bu zamana kadar ba-
kanlık tarafından yapılmış çalışmala-
rın birkaçını ve çalışmalar sonucu
çıkan önerileri dinleyicilere sundu. 

Çalıştayda daha sonra Anadolu
Üniversitesi İşitme Engelli Çocuklar
Eğitim Araştırma ve Uygulama Mer-
kezi (İÇEM) Müdürü Prof. Dr. Umran
Tüfekçioğlu, Rektör Yardımcısı Prof.

Dr. Aydın Ziya Özgür, DİLKOM’dan
Arş. Gör. Özlem Ünal, Eğitim Bilimleri
Enstitüsü Müdür Yardımcısı ve
Çocuk Üniversitesi Yönetim Kurulu
Üyesi Doç. Dr. Atilla Cavkaytar, Ana-
dolu Üniversitesi Psikolojik Danışma
ve Rehberlik Merkezi Müdürü Doç.
Dr. Esra Ceyhan, Bilgisayar Araştırma
ve Uygulama Merkezi (BAUM) Mü-
dürü Yrd. Doç. Dr. Özgür Yılmazel, Mi-
marlık ve Tasarım Fakültesi Öğretim
Görevlisi Alev Özkul, Anadolu Üni-
versitesi Hastanesi Başhekim Yar-
dımcısı Dr. Ayhan İnan, İktisadi ve
İdari Bilimler Fakültesi Çalışma Eko-
nomisi ve Endüstriyel İlişkiler Bö-
lümü Öğretim Üyesi Doç. Dr. Nuray
Karaca, Eğitim Fakültesi Özel Eğitim-
ler Bölümü Zihin Engelliler Ana Bilim
Dalı öğretim üyesi Doç. Dr. İbrahim
Diken,  İletişim Bilimleri Fakültesi öğ-
retim üyesi Yrd. Doç. Dr. Sevil Bayçu,
DİLKOM Müdür Yardımcısı Yrd. Doç.
Dr. İlknur Maviş, Eğitim Fakültesi
Özel Eğitim Bölümü Zihinsel Engelli-
ler Ana Bilim Dalı öğretim üyesi Doç.
Dr. Sezgin Vuran, Özürlü Öğrenciler
Birimi ve Mimarlık Bölümü adına
Yrd. Doç. Dr. Osman Tutal ile DİL-
KOM’dan Yrd. Doç. Dr. Bülent Toğ-
ram görüş ve önerilerini dile getirdi.

Nergis ER

� Eskişehir İl Milli Eğitim Müdürü Er-
doğan Ayata, Anadolu Üniversitesi
Kreş ve Gündüz Bakımevindeki çocuk-
larını ziyaret etti. Ayata, 27 Nisan günü
yaptığı ziyarette okuldaki etkinlikler
hakkında bilgi aldı. Kreş ve Gündüz Ba-
kımevine gelmekten ve çocuklarla bir-
likte olmaktan dolayı mutlu olduğunu
ifade eden Erdoğan Ayata, kurumu bir
ekip ve dayanışma çabası içinde gör-
düğünü dile getirdi.

Ayata, Kreş ve Gündüz Bakımevinin
Eskişehir’in en önemli okul öncesi ku-
rumlarından biri olduğunun altını çizdi.

Özürlü ve yaşlılara hizmet için çalıştay

Minik öğrencilerden Çevik Kuvvete ziyaret
Hande ÇEVİK
� Anadolu Üniversitesi Kreş ve
Gündüz Bakım Evinin öğrencileri
25 Nisan günü Çevik Kuvvet
Şube Müdürlüğünü ziyaret etti.
5 yaş grubu çocuklardan oluşan

öğrencilere Çevik Kuvvet Emni-
yet Amiri Ersin Erdem, polislik
mesleğini tanıttı. Eğitimden
sonra çocuklar ise bayrak şiiriyle
gösteri yaptılar. Çevik Kuvvet
ekibinin çocuklar için hazırladığı

ve köpekler eşliğinde gerçekleş-
tirdiği bir gösteri sergiledi. Gezi
sonunda minik öğrenciler “Gin-
ger” adlı taşıtlara polisler eşli-
ğinde binerek keyifli dakikalar
yaşadı.

Barış Can KERMAN

�Doğa ve Çevre Kulübü tarafından bu
yıl 3’üncüsü düzenlenen Çevre Şenliği
(ÇEVŞEN), 28 Nisan günü Öğrenci Mer-
kezi Salon 2009’da gerçekleşti. Medya
ve Çevre ilişkisinin ele alındığı şenliğe
Gazi Üniversitesi İletişim Fakültesi öğ-
retim üyesi Prof. Dr. İrfan Erdoğan, Ana-
dolu Üniversitesi Mühendislik Fakültesi
Çevre Mühendisliği Bölümü öğretim
üyesi Yrd. Doç. Dr. Ozan Devrim Yay ve
EKOIQ dergisi Editörü Duygu Yazıcıoğlu
konuşmacı olarak katıldı. 

Pek çok üniversitenin ilgili kulüple-
rinin de katıldığı şenliğin açılış ko-
nuşmasını Mühendislik Fakültesi
Dekanı Prof. Dr. Tuncay Döğeroğlu
yaptı. Döğeroğlu, etkinliğin konusu-
nun medya ve çevre olarak seçilmiş
olmasının isabetli bir seçim oldu-
ğunu belirtti ve medyanın her yerde
olduğunun altını çizdi. 

Çevre Mühendisliği Bölümü Başkanı
Prof. Dr. Erdem Ahmet Albek ise Doğa
ve Çevre Kulübünün geçmişi hakkında
bilgi verdi. 

Sunumuna “Hangi değişim? Biz
değişimi kontrol etmiyoruz, edemi-
yoruz. Değişimi kontrol edebilsek
zaten sorun yaşamayız.” sözleriyle
başlayan Prof. Dr. İrfan Erdoğan “Bu
tür değişimlere katılmayıp alterna-
tif alanlar arayan insanlar acı çeki-
yor.” dedi.

Erdoğan sözlerini şöyle sürdürdü:
“Doğal çevre ve düşünsel çevreye

baktığımızda o yapının nasıl oldu-
ğunu belirleyen insanların yaşantısı
çevreyi direkt etkiliyor. Bir şey daha
eklemek gerekirsek bu ilişkide bir güç
ve çıkarlar var. Sonuç olarak bizim çev-
reyle ilişkimizi bu öğeler gösterir. Çevre
bozulmasının içine baktığımızda ilk
olarak fauna bozulmasını, buna bağlı

olarak da vicdani bozulmayı görüyo-
ruz. Bizim düşünme biçimimiz, his-
setme şekillerimiz, inanma
şekillerimiz yapımızı belirliyor. Ticare-
tin kullandığı bir çevre var, siyasetin
kullandığı bir çevre var, bu çevre in-
sanları örgütlüyor ve sonuçta biz o
çevreyi kullanıyoruz.”

EKOIQ dergisi Editörü Duygu Yazıcı-
oğlu da çevre haberciliğinin özel bir du-
rumu olduğunu ve haber yaparken
belli bir kitleye hitap edilmesi gerekti-
ğini söyledi. 

Yrd. Doç. Dr. Ozan Devrim Yay ise
medya sahiplerinin politik duruşları-
nın, çevre üzerinde yapacakları ha-
berleri doğrudan etkilediğini söyledi.
Yay “Özellikle konvansiyonel medyada
duyduklarımızı sorgulamak gerekti-
ğini, mümkünse başka kaynakları da
incelememiz gerektiğini düşünüyo-
rum.” dedi.

İnsanların yaşantısı çevreyi doğrudan etkiliyor

Ayata’dan 
kreşe ziyaret

Kampüsler 
çiçeklerle 
süslendi

Amacımız
müzeyi daha
iyi tanıtmak

Anıl AKSOY

� Anadolu Üniversitesi Park ve Bahçeler
Müdürlüğü Yunus Emre ve  İki Eylül Kam-
püsü, Porsuk Meslek Yüksekokulu, Bora-
bey Göleti ve Havacılık Müzesi’nde
ağaçlandırma ve yeşil alan düzenleme
çalışmalarını sürdürüyor. 115 persone-
liyle hizmet sunan Park ve Bahçeler Mü-
dürlüğü, her mevsim tüm yapısal ve
bitkisel öğelerin bakım, onarım ve iyileş-
tirme çalışmalarına özverili bir şekilde
devam ediyor.

Park ve Bahçeler Müdürü Sema
Tarım “Uzun ve sert bir kıştan çıktık.
Bunun bitkiler üzerinde olumsuz etki-
leri bulunuyor. Bunun ortadan kaldırıl-
ması için tüm personelimizle yoğun bir
emek veriyoruz. İlk aşama olarak gece-
gündüz sıcaklık farkının azalmasıyla
kampüs içerisinde bitkileri araziye taşı-
yoruz. Kuru dalların kesilmesi, kıştan et-
kilenen bitkilerin sökülmesi ve
yenilenmesi çalışmalarını yapmaktayız.
Ayrıca havuzlarımızın temizliği, bakım
ve onarım çalışmalarını sürdürüyoruz.
Tüm bu işleri diğer birimlerle ortaklaşa
çalışmalar yürütüyoruz. Ekim ve kasım
aylarında lale dikimine başlıyoruz. Özel-
likle Eskişehir koşullarına adapte olmuş
bitkileri seçerek cam güzeli, kadifeler
gibi çeşitli türlerde bitkiler kullanıyoruz.
Bizim beklentimiz insanların bitkileri
korumaları ve kollamalarıdır. Bir bebek
gibi büyüttüğümüz
bitkilere aynı
özen ve emekle
sahip çıkılma-
sını istiyoruz.”
dedi.

Gamze ÇELİK

� Anadolu Üniversitesi Çağdaş Sanatlar
Müzesi Müdürlüğü görevine atanan
Güzel Sanatlar Fakültesi Seramik Bö-
lümü öğretim üyesi Doç. Kemal Uludağ,
11 Nisan günü göreve başladı. Uludağ
müze hakkındaki  planlarını anlattı.

“Çağdaş sanatın en önemli ressamla-
rının eserlerinin yer aldığı bir koleksi-
yona sahibiz. Kurum olarak ve Eskişehir
olarak çok şanslıyız.”diyen Uludağ,
buna karşın müzenin üniversite içinde
yer alması ve tanıtımının tam olarak ya-
pılamaması gibi nedenlerden dolayı
çok bilinen ve gezilen bir müze olmadı-
ğını söyledi. Uludağ “Amacımız böyle
bir müzeye ve koleksiyona sahip oldu-
ğumuzu göstermek, şehrimizin de bu
müzeden ve eserlerden haberdar olup
gezmesini sağlamak.” dedi. 

Dışarıdan bakıldığında binanın çağrı-
şım yapsa da müze havasını çok yansıt-
madığının altını çizen Kemal Uludağ,
eserleri müze bahçesine taşıyarak bina-
nın Çağdaş Sanatlar Müzesi olduğunu
göstermek istediklerini kaydetti.  Ulu-
dağ, daha sonraki hedeflerinin ise ulu-
sal anlamda müzenin tanıtımını
gerçekleştirmek olduğunu söyledi.

Ayrıca çağdaş sanatın bütün dal ve
alanlarına dönük koleksiyonun zengin-
leştirilmesi için çaba sarf edeceğini vur-
gulayan Doç. Kemal Uludağ “Kendi
kurumumuz içinde çok değerli hocalar,
sanatçılar var. Daha önceki koleksiyon
içerisinde onların eserleri çok yer bul-
mamış. Kendi kurumumuzun hocaları-
nın ve sanatçılarının eserleri müzemize
kazandırılacak.” diye konuştu.

Doç. Kemal Uludağ

Yrd. Doç. Dr. 
Ozan Devrim Yay
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�  Eğer 40 yıl ömrüm olsaydı,
tereddüt etmeden, hiçbir şeyi
ertelemeden yaşardım. Ken-
dimi daima bir adım daha
öteye taşımaya çalışır, boşa
harcanacak bir dakikam bile
yok diye düşünerek bir anımı
bile boş işlerle heba etmez-
dim. Sanırım bu şekilde yaşa-
dığında insan daha az keşke
der. Zamanın ve hayatın de-
ğerini bilir ve ona göre hare-

ket ederdim. Son olarak da sevdiklerimin kalbini hiç
kırmamaya dikkat ederdim, benim kalbimi kıranları
ise hayatımdan derhâl çıkarırdım.

�  Aslında yaşadığımız hayatın
uzunluğu pek de önemli değil-
dir. Önemli olan hayatımızı ya-
nında mutlu olduğumuz
kişilerle geçirmek, bizi mutlu
eden işler ortaya koymak ve bu
süreç içinde yapmak istediği-
miz her şeyi gerçekleştirmektir.
Her günü dopdolu ve nitelikli
yaşamak uzun yıllar amaçsız ve
umutsuzca yaşamaktan daha
değerlidir diye düşünüyorum.

�  Şu anda yaşadığım hayattan
çok farklı bir hayat yaşamazdım
diye düşünüyorum. Çünkü insan
hayatta yapmak istediklerini yapa-
biliyorsa hayat süresinin kısa ya da
uzun oluşunun pek bir öneminin
olmadığını düşünüyorum. Öte yan-
dan hayattan almış olduğunuz tat-
tan memnun olmakla alakalı bir
durum bu.

Durmuş yılmaz   İktisadi ve İdari Bilimler Fak.
�  Ye iç eğlen çok kısa ömrün,
sev çünkü sevmek en kolay…
Tam da bu konuya uygun bir
şarkı bence… Ömrümüzün ya-
rısı okumak ve çalışmakla geçi-
yor zaten. Bu ömre biçilen
sürenin de 40 yıl olduğunu dü-
şünelim. Yaşamın yarısından
çoğunu başkalarının buyruğu
altında geçirmektense gü-
nümü gün etmeye bakardım.

Kübra Bozer     Hukuk Fakültesi
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Nejla Mersin     İktisadi ve İdari Bilimler Fak.

� İlk 18 yılım ilk, orta ve lise
eğitimimde otomatik olarak
geçecekti. 19-23 yaşlar arası
şimdi olduğu gibi sevdiğim
bölüm turizm okurdum. Daha
sonra İletişim Fakültesi Si-
nema ve Televizyon Bölümü
ile devam ederdim eğitimime.
24-27 yaş aralığında televiz-
yon ve yönetmenlikle ilgili her
şeyi öğrenmeye çaba gösterir-
dim. 30 yaşlarında evlenir, ha-

yatımın son bir yılında ise memleketime dönerdim.  

Ömer İsmail       Turizm Fakültesi

�  Ömrüm 40 yıl olsaydı dünya-
nın her yerini gezmek isterdim
çünkü okumaktan ve çalışmak-
tan istediğimiz gibi yaşayamıyo-
ruz. 40 yıl bir ömür için kısa ve
eminim insan ne zaman ölece-
ğini bilseydi hayatı daha dolu
dolu yaşayıp kıymetini bilirdi.
Ben de asla okumazdım, gü-
nümü gün ederdim. Bunları ya-
parken öbür dünyayı da
düşünürdüm tabii ki...

Zuhal Bakır     İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi

� Ömrüm 40 yıl olsaydı ölece-
ğim o güne kadar dünyanın
her yerini karış karış gezmek
ve her gezdiğim yerin fotoğraf-
larını çekmek isterdim. Bunun
yanında, ölene kadar sınırsız
eğlence vazgeçilmezim olurdu.
Mezun olduğumuzda 20’li yaş-
ların ortasında olduğumuzu
düşünürsek ömrüm 40 yıl ol-
saydı o zaman ömrümün yarı-
sını okumaya adamazdım. 

Buğra Aydınoğlu     Devlet Konservatuvarı

�  Ömrüm 40 yıl olsaydı duy-
gusal bir bağlılık yaşamak is-
temezdim. Her aklıma geleni
düşünmeden yapardım. Ce-
bimde sıfır nakitle otostop çe-
kerek uzun seyahatlere
giderdim. Sokaklarda şarkı
söylerdim. Hayatımın 40 yılını
eğlenceye adardım ve hayatı
çözmeye çalışarak bir anlam
yüklemeye çalışmazdım. Evli-
liği aklımdan bile geçirmez-
dim. Bardağa hep dolu tarafından bakardım. 

�  İnsanın ne zaman öleceğini
bilmesi başlı başına bir panik
meselesi ama iyi bir planlama
ile istediğimiz gibi bir hayat sür-
mek mümkün. Şu an ne zaman
öleceğimizi bilmiyoruz. Hiç öl-
meyecekmişiz gibi yaşıyoruz.
40 yaşında ölecek olsam mec-
bur olduğum şeyleri yapardım
ama öyle çok da uzatmazdım
herhâlde. Daha çok para kaza-
nabileceğim işler tercih eder,

aklıma gelen şeyleri yapardım. Bu tehlikeli deyip yarıda
bırakmazdım, ne de olsa öleceğim günü biliyorum.
Madem kaçış yok dolu dolu yaşamakta fayda var. 

Şule Sezgin    Eskişehir Meslek Yüksekokulu

Doğa Çetinay     Devlet Konservatuvarı

� Öncelikle hiç evlenmezdim,
bir aile kurmazdım. Hatta bir
işe bile başlamazdım, iş haya-
tına hiç atılmazdım. Yiyip içip
yatardım. Bu kısa ömrümde
dua edip dururdum. Hep iyi
işler yapardım, insanlara yar-
dım eder iyi niyetli bir insan
olurdum. Yaşamım boyunca
ibadet ederdim.

Ortalama insan ömrü 
40 yıl olsa hayatınızı
nasıl yaşardınız?

�  Hayatımın 40 yıl olacağını
bilseydim ömrümün sonuna
kadar dans ederek yaşardım.
Dans hayatımın sinema ile bir-
likte en büyük tutkusu olduğu
için dans ederek ve dans film-
leri çekerek yaşamak isterdim.
Adımı dünyaya duyurarak ve
çeşitli ülkelerde gösteriler ya-
parak hayatımı sonlandırmak
isterdim. 40 yıllık bir zaman di-
liminin de bunları gerçekleştir-
mek için yeterli olduğunu düşünüyorum.

Dilek Böcü    Eğitim Fakültesi
Ashoor Jokdar     Turizm Fakültesi

AnadoluHaber

Mustafa Algül      İletişim Bilimleri Fakültesi
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